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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok feltenni Dr. Matolcsy György nemzetgazdaság i
miniszternek

„ Mi lesz a regionális fejlesztési tanácsok sorsa? "

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Jelenleg is zajlik az önkormányzati rendszer átalakítása, reformja . Sok elem kiderült már a kormány
elképzeléseirő l, többek között az is, hogy a megyei önkormányzatok területfejlesztési feladatoka t
kapnának .
Ezzel összefüggésben az elmúlt időszakban többször lehetett hallani arról, hogy a regionáli s
fejlesztési tanácsokat megszüntetik, és feladatukat a jövőben a megyei önkormányzatok veszik maj d
át .

Kérdezem miniszter urat, igaz-e a hír, hogy megszüntetik a regionális fejlesztési tanácsokat?
Hogyan biztosítják a regionális fejlesztési tanácsok által ellátott feladatok továbbvitelét ?

Várom megtisztel ő válaszát !

országgyűlési képviselő

Budapest, 2011 . szeptember 27 .

Dr. Kolber István
MSZP
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